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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συνέλευση εργαζομένων... χωρίς εργαζόμενους
Πηγή: ΝΕΑ ΤΗΣ ΛΕΣΒΟΥ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

86.38 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνέλευση εργαζομένων... χωρίς 
εργαζόμενους
Στη συνέλευση που πραγματοποίησε ο Σύλλογος εργαζο
μένων του νοσοκομείου χθες, στην οποία συμμετείχαν και 
εκπρόσωποι της ΠΟΕΔΗΝ, πολύ λίγοι εργαζόμενοι εμφανί
στηκαν για να συμμετάσχουν. Ώρες-ώρες αναρωτιόμαστε 
για τα απύθμενα βάθη της απάθειας, της αδράνειας στην 
οποία έχουμε περιπέσει ως κοινωνία. Σε τι οφείλεται αυτή 
η κατάσταση; Σε άγνοια; Σε απελπισία; Σε μπούχτισμα;
Αν με όσα συμβαίνουν γύρω μας, με τόσα που επηρεά
ζουν την καθημερινότητα μας, τη ζωή μας, τα παιδιά μας, 
δεν αφήνουμε τη βολή μας να δούμε τι θα απογίνουμε, 
τι χρειάζεται να πάθουμε άλλο για να αντιδράσουμε; 
Δουλεύουμε για μισθούς-χαρτζιλίκια, αν είμαστε δηλαδή 
από τους τυχερούς και έχουμε δουλειά, με ό,τι όρους και 
συνθήκες θέλει ο καθένας, πληρώνουμε τρελά λεφτά από 
το να φάμε μέχρι το να έχουμε ρεύμα στο σπίτι μας, και 
συνεχίζουμε να ζούμε αμέριμνοι σαν να μην συμβαίνει τί
ποτα. Δεν διεκδικούμε ούτε τα αυτονόητα. Αλήθεια γιατί; 
Ν.Α.
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1  Συνέλευση των εργαζομένων στο Βοστάνειο
Πηγή: ΝΕΑ ΤΗΣ ΛΕΣΒΟΥ Σελ.: 1,8 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

789.91 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ 
ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ

Συνέλευση ίων 
εργαζουένων 
στο Βοσιάνειο

σελ.8
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1  Συνέλευση των εργαζομένων στο Βοστάνειο
Πηγή: ΝΕΑ ΤΗΣ ΛΕΣΒΟΥ Σελ.: 1,8 Ημερομηνία

έκδοσης:
13-10-2022

Σ
υνέλευση πραγμα
τοποίησαν, χθες, 
οι εργαζόμενοι του 
Νοσοκομείου Μυτιλήνης

παρουσία και δύο εκπρο
σώπων της ΠΟΕΔΗΝ,
ύστερα από πρόσκληση του 
Συλλόγου των Εργαζομέ
νων. Παρότι η προσέλευση 
ήταν περιορισμένη, η συ
ζήτηση ήταν ζωηρή, ενώ οι 
ομιλητές αναφέρθηκαν σε 
σοβαρά θέματα που τα
λανίζουν τον κλάδο των 
υγειονομικών και αποτε
λούν χρόνιες διεκδικήσεις 
τους. Τον λόγο έλαβαν κατά 
σειρά ο πρόεδρος του συλ
λόγου των εργαζομένων 
στο νοσοκομείο Μυτιλή
νης Ξενοφών Αυγερινός, 
η αντιπρόεδρος Γιάννα 
Χωριανοπούλου, ο πρόε
δρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος και ο γραμματέ
ας Χρηστός Παπαναστά- 
σης.

Οι τοποθετήσεις

Ο κ. Αυγερινός έκανε λόγο 
για ορισμένα θέματα που 
απασχολούν το προσωπικό 
του νοσοκομείου, άλλα από 
τα οποία πραγματοποιήθη
καν, άλλα είναι σε εξέλιξη, 
άλλα δεν προχώρησαν και 
άλλα αποτελούν πάγια αιτή
ματα του κλάδου. Συγκεκρι
μένα, είπε πως οι ενέργειες 
του συλλόγου προκειμέ- 
νου να μπορούν όλοι οι 
εργαζόμενοι ανεξαρτήτως 
του είδους της σύμβασης 
που έχουν να είναι μέλη

ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ

Συνέλευση 
των εργαζομένων 

στο Βοστάνειο
παντού, ελλείψεις σε νο
σηλευτικό προσωπικό, σε 
παραϊατρικό προσωπικό, 
σε γιατρούς, στην τεχνική, 
αλλά και στη διοικητική 
υπηρεσία. Τόνισαν ακόμη 
πως η μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων εργαζόμε
νων είναι μονόδρομος, κα
θώς καλύπτουν πάγιες και 
διαρκείς ανάγκες μέσα στις 
μονάδες υγείας, ενώ ανα
φέρθηκαν στη διαχρονική 
απαίτηση του κλάδου των 
υγειονομικών για ένταξη 
στα βαρέα και ανθυγιεινά 
επαγγέλματα. Σημείωσαν 
την αδικία του μέτρου των 
αναστολών των ανεμβο- 
λίαστων υγειονομικών 
υπαλλήλων, λέγοντας πως 
πλέον δεν συντρέχουν λό
γοι να απέχουν από την 
εργασία τους, δεν υπάρχει 
κάποιο υγειονομικό όφελος 
από αυτό και μάλιστα χω
ρίς να αμείβονται καν με το 
50% του μισθού τους, όπως 
είθισται σε περιπτώσεις 
αναστολών, ακόμη και για 
υπαλλήλους που έχουν κα
ταδικαστεί και βρίσκονται 
στη φυλακή.
Τέλος, ο κ. Παπαναστάσης 
έκανε λόγο για την ακρίβεια 
που όλοι βιώνουμε και τις 
χαμηλές αμοιβές στον κλά
δο των υγειονομικών, ενώ 
ο κ. Γιαννάκος είπε πως «ο 
πρωθυπουργός στη ΔΕΘ 
μίλησε μόνο για μία αύ
ξηση στους γιατρούς της 
τάξεως του 10% χωρίς να 
πει τίποτα για όλους τους 
υπόλοιπους».

του συλλόγου ευοδώθη- 
καν, όπως και η ενίσχυση 
του αριθμού των τραυματι
οφορέων στις βάρδιες ικα
νοποιήθηκε μερικώς, ενώ 
τόνισε την έλλειψη σε χει
ριστές του ακτινολογικού, 
καθώς και την προβληματι
κή κατάσταση του κτιρίου 
της Ψυχιατρικής Κλινικής,

το οποίο σύμφωνα με την 
Υφυπουργό Υγείας Μίνα 
Γκάγκα θα ενταχθεί στο 
Πρόγραμμα Ανάκαμψης.
Η κ. Χωριανοπούλου από 
την πλευρά της μίλησε για 
την προβληματική κατάστα
ση που έχει δημιουργηθεί 
με την υπουργική απόφαση 
για το καθηκοντολόγιο των 
νοσηλευτών ΔΕ, οι οποίοι

αν και βοηθοί έχουν βρεθεί 
να εκτελούν πλήρη καθή
κοντα με αμοιβές πολύ χα
μηλότερες από των νοση
λευτών ΤΕ και ΠΕ. Είπε πως 
«λειτουργούν ως φθηνό 
εργατικό δυναμικό που η 
κυβέρνηση εκμεταλλεύε
ται με σκοπό την επέκταση 
της λειτουργίας των δημό

σιων μονάδων υγείας με 
ιδιωτικοοικονομικά κριτή
ρια, αλλά αυτό δεν είναι η 
λύση στα προβλήματα που 
δημιουργούνται από τις ελ
λείψεις σε προσωπικό, από 
την αύξηση των ορίων συ- 
νταξιοδότησης κλπ.». Τόνι
σε πως πρέπει να ανακληθεί 
αυτή η υπουργική απόφαση 
και να δημιουργηθεί μία ενι
αία κατηγορία νοσηλευτών 
ΠΕ, στην οποία να μπορούν 
να συμπεριληφθούν και οι 
νοσηλευτές ΔΕ αφού τους 
δοθεί η δυνατότητα πρό
σβασης σε δημόσια ΑΕΙ νο
σηλευτικής.

Οι εκπρόσωποι 
της ΠΟΕΔΗΝ

Οι εκπρόσωποι της ΠΟΕ
ΔΗΝ κ.κ. Γιαννάκος και Πα
παναστάσης επεσήμαναν
πως και στις κλινικές του 
Βοστάνειου είδαν τα ίδια 
προβλήματα που βλέπουν
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1  Κήρυξη στάσης εργασίας για εργαζόμενους σε
φορείς Υγείας

Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

94.63 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΔΕΔΥ

Κήρυξη στάσης 
εργασίας για 
εργαζόμενους 
σε φορείς Υγείας

Η Εκτελεστική Επιτροπή τπς 
ΑΔΕΔΥ, στπ χθεσινή συνεδρίασή 
τπς, ύστερα από το αίτπμα τπς 
Πανελλήνιας Συντονιστικής Επι
τροπής των «Ειδικών Προγραμ
μάτων 4.000 & 1.135 εργαζομένων 
στον τομέα τπς Υγείας» τπς ΔΥΠΑ 
(τ. ΟΑΕΔ), αποφάσισε να κπρύξει 
στάσπ εργασίας τπν Πέμπτπ, 20 
Οκτωβρίου, από τις 08:00 έως τις 
15:00, για τους εργαζόμενους σε 
φορείς Υγείας (ΕΟΦ, ΕΟΠΥΥ, ΚΕ- 
ΘΕΑ, ΟΚΑΝΑ, Εθνικό Κέντρο Αι
μοδοσίας, Κεντρική Υππρεσία του 
υπουργείου Υγείας και τις Κεντρι
κές Υππρεσίες των επτά Υγειονο
μικών Περιφερειών), προκειμένου 
να διευκολυνθούν να συμμετέχουν 
στπν Πανυγειονομική απεργιακή 
κινπτοποίπσπ τπς ΠΟΕΔΗΝ, στις 
20 Οκτωβρίου, σύμφωνα με σχε
τική ανακοίνωσα.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αγωνιστικός αναβρασμός ενόψει της
πανυγειονομικής απεργίας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

958.45 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΕΝΓΕ - ΕΝΩΣΕΙΣ - ΣΩΜΑΤΕΙΑ ΥΓΕΙΩΝΩΜΙΚΩΝ

Αγωνιστικός αναβρασμός ενόψει 
της πανυγειονομικής απεργίας

Κ
αθημερινές είναι οι αγωνιστικές παρεμβάσεις, οι κινητο
ποιήσεις υγειονομικών σε όλη τη χώρα, σε νοσοκομεία 
και Κέντρα Υγείας, κλιμακώνοντας τη δράση τους ενό
ψει της πανυγειονομικής απεργίας την Πέμπτη 20 0- 
κτώβρη, με συγκέντρωση στις 8.30 π.μ. στην πλατεία Μαβί
λη, και της γενικής απεργίας στις 9 Νοέμβρη.

Οι υγειονομικοί δίνουν τη μάχη της ενίσχυσης των δημό
σιων μονάδων Υγείας με προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, 
διεκδικούν αυξήσεις στους μισθούς και απόδοση όσων δι
καιούνται, ενώ με τις κινητοποιήσεις τους αποκαλύπτουν τις 
στοχεύσεις των αντιδραστικών αναδιαρθρώσεων που προ
ωθεί η κυβέρνηση με το «νέο ΕΣΥ», ορθώνουν εμπόδια στην 
περαιτέρω ένταση της επιχειρηματικής δράσης.

Γι’ αυτό και η κυβέρνηση μαζί με τους συνδικαλιστές της έ
χει αρχίσει τις συκοφαντίες απέναντι στον αγώνα τους, με τον 
υπουργό Υγείας, για παράδειγμα, να επιτίθεται με δηλώσεις 
του στους εργαζόμενους του Νοσοκομείου «Γεννηματάς» που 
προχτές του επιφύλαξαν «θερμή υποδοχή», θυμίζουμε ότι ο 
θ. Πλεύρης συμμετείχε στη φιέστα εγκαινίων πτέρυγας του 
νοσοκομείου που φτιάχτηκε κατόπιν δωρεάς, με τους εργα
ζόμενους να αποκαλύπτουν μέσα από τις διαμαρτυρίες τους 
ότι αυτό που «εγκαινιάζεται» είναι ένα κουφάρι χωρίς προσω
πικό, αφού προσλήψεις δεν γίνονται, παρά τα ψεύδη που δι
ακινεί η κυβέρνηση.

Στη συκοφαντική εκστρατεία ενάντια στους υγειονομικούς 
πρωτοστάτησαν και οι συνδικαλιστές της κυβέρνησης (ΔΑ
ΚΕ), οι οποίοι, αν και έχουν την πλειοψηφία στο ΔΣ του Σω
ματείου, εντούτοις δεν κατάφεραν να βάλουν «φρένο» στην 
κινητοποίηση των εργαζομένων που αποφάσισαν μέσα από τη 
Γενική τους Συνέλευση. Ετσι, οι συγκεκριμένοι συνδικαλιστές 
έκαναν λόγο για «αποκρουστική, αντιδημοκρατική και θλιβε
ρή συμπεριφορά μιας απομονωμένης μειοψηφίας που κινεί
ται στο χώρο του νοσοκομείου».

ΟΕΝΓΕ: «Αυτοί με τις ντουντούκες» 
κρατούν όρθια τα νοσοκομεία

Στον αντίποδα της επίθεσης που εξαπολύει η κυβέρνηση 
στους υγειονομικούς, η ΟΕΝΓΕ χαιρετίζει την κινητοποίηση, 
σημειώνοντας ότι «οι συνάδελφοι έδωσαν αποστομωτική α
πάντηση στην κυβερνητική κοροϊδία των προσλήψεων με το 
σταγονόμετρο που δεν φτάνουν να καλύψουν ούτε τις συ
νταξιοδοτήσεις».

Η Ομοσπονδία καταγγέλλει «την προκλητική παρουσία των 
αστυνομικών δυνάμεων οι οποίες παρατάχτηκαν μπροστά α
πό τους "ήρωες υγειονομικούς" για να μη χαλάσει η κυβερ
νητική φιέστα».

Οσο για τις ευθείες απειλές του υπουργού Υγείας, Θ. Πλεύ- 
ρη, στους συναδέλφους που συμμετείχαν στην κινητοποίη
ση και την προκλητική του δήλωση ότι«προσπαθούμε να δώ
σουμε κίνητρα στους νέους γιατρούς να παραμείνουν στη χώ
ρα και σε αυτή τη διαδρομή κάποιοι δεν έχουν θέση όπως αυ
τοί με τις ντουντούκες», η ΟΕΝΓΕ απαντά:

«Αυτοί με τις ντουντούκες κρατήσανε όρθια τα νοσοκο
μεία την περίοδο της πανδημίας. Κάνουν απανωτές εφημε
ρίες και διπλοβάρδιες, τις οποίες η κυβέρνηση ΔΕΝ πλη
ρώνει, χωρίς ρεπό, εξετάζουν και περιθάλπουν δεκάδες, ε
κατοντάδες ασθενείς καθημερινά. Αυτοί με τις ντουντού
κες έχουν κάνει συνειδητή επιλογή να μείνουν στη χώρα υ
πό αντίξοες συνθήκες για να προσφέρουν τις υπηρεσίες 
τους στον λαό μας.

Αυτοί με τις ντουντούκες δεν θα σας κάνουν τη χάρη να 
σηκωθούν να φύγουν. Θα συνεχίζουν καθημερινά να δίνουν 
διπλή μάχη στο πλευρό των ασθενών τους την ώρα της αρ
ρώστιας, στο πλευρό του λαού μας στον αγώνα του για δω
ρεάν σύγχρονες υπηρεσίες Υγείας».

Η ΟΕΝΓΕ, επαναλαμβάνοντας το κάλεσμα για μαζική συμ-

Εκτακτη ΓΣ του Ενιαίου 
Συλλόγου Γονέων ΑμεΑ

Ο Ενιαίος Σύλλογος Γονέων ΑμεΑ Αττικής και Νή
σων καλεί σε έκτακτη Γενική Συνέλευση την Κυριακή 
23 Οκτώβρη, στις 10.30 π.μ. στην αίθουσα των Κλωστο- 
ϋφαντουργών (Χαλκοκονδύλη 37,5ος όροφος), προκει- 
μένου να σχεδιαστεί η αγωνιστική δράση του επόμε
νου τριμήνου.

μετοχή στην πανυγειονομική απεργία στις 20 Οκτώβρη και 
στην πανεργατική απεργία στις 9 Νοέμβρη, σημειώνει: «Δίνου
με διορία στην κυβέρνηση μέχρι τις 9 Νοέμβρη να ικανο
ποιήσει έστω κάποια από τα 
βασικά αιτήματα». Διαμηνύ
ει στη συνέχεια: «Αν δεν κά
νει πράξη αυτά που ζητάμε 
προχωράμε σε πολύμορφες 
αγωνιστικές κινητοποιήσεις 
διάρκειας (απεργίες, επισχέ
σεις εργασίας, συγκεντρώ
σεις, παραστάσεις διαμαρ
τυρίας)».

Ενισχύστε 
τα ΚΥ Ελευσίνας!

Μια ακόμα κινητοποίηση - 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
στην είσοδο των Κέντρων Υ
γείας Ελευσίνας πραγματο
ποίησε την περασμένη Τετάρ
τη το Σωματείο Εργαζομένων 
στο Θριάσιο Νοσοκομείο, διεκδικώντας προσλήψεις μόνι
μου προσωπικού, άρση των αναστολών εργασίας και μονι
μοποίηση των συμβασιούχων.

Στη συγκέντρωση συμμετείχαν η συντριπτική πλειοψηφία 
των εργαζομένων των Κέντρων Υγείας, αντιπροσωπείες του 
Σωματείου Ιδιωτικών Υπαλλήλων και Εμποροϋπαλλήλων, 
του Σωματείου Συνταξιούχων ΙΚΑ και του Συλλόγου Γυναι
κών Ελευσίνας. Στηρίζοντας τα δίκαια αιτήματα, συμμετείχε 
στη συγκέντρωση ο δημοτικός σύμβουλος της «Λαϊκής Συ
σπείρωσης» Ελευσίνας Κ. Κώνστας.

Οι εργαζόμενοι ανέδειξαν τις μεγάλες ελλείψεις σε για
τρούς βασικών ειδικοτήτων και προσωπικό, σε εξοπλισμό 
και υποδομές, που προκαλούν σοβαρότατα προβλήματα στη 
λειτουργία των Κέντρων Υγείας, με αποτέλεσμα να μην καλύ
πτονται οι ανάγκες των χιλιάδων κατοίκων της Ελευσίνας και 
των εργαζομένων της ευρύτερης περιοχής.

Χαρακτηριστικό είναι ότι λόγω της έλλειψης γιατρών, εκα
τοντάδες κάτοικοι αναγκάζονται να «αναζητήσουν» γιατρό σε 
άλλες περιοχές για να τον δηλώσουν ως «προσωπικό γιατρό».

Στάση εργασίας στα Νοσοκομεία 
Ιωαννίνων και Φιλιατών

Σε στάση εργασίας προχώρησαν, χτες, με απόφαση της Ο
ΕΝΓΕ, οι εργαζόμενοι στα Νοσοκομεία των Ιωαννίνων και των 
Φιλιατών, απαιτώντας να ανακληθεί άμεσα η εντολή του δι
οικητή της 6ης ΥΠΕ για μετακίνηση παθολόγων από τα πα
ραπάνω νοσοκομεία στο Νοσοκομείο Κέρκυρας.

«Για μία ακόμη φορά η κυβέρνηση επιλέγει τη λύση των "μπα
λωμάτων" από το ένα νοσοκομείο στο άλλο για να βουλώσει 
τρύπες, αντί για τη στελέχωση των μονάδων Υγείας με μόνι
μους γιατρούς», υπογραμμίζει η ΟΕΝΓΕ και απαιτεί να προκη
ρυχθεί ταυτόχρονα το σύνολο των κενών οργανικών θέσεων 
της Παθολογικής κλινικής του Νοσοκομείου Κέρκυρας, καθώς 
«οι ανάγκες του λαού της Κέρκυρας δεν αντιμετωπίζονται με 
γιατρούς - κομήτες από άλλα νοσοκομεία».

Σύσκεψη σωματείων 
στο Ηράκλειο Κρήτης

Σύσκεψη σωματείων Υγείας πραγματοποιήθηκε χτες, με 
πρωτοβουλία του Σωματείου Εργαζομένων ΠαΓΝΗ και τη συμ
μετοχή της Ενωσης Γιατρών ΕΣΥ Νομού Ηρακλείου, της Ενω
σης Εργαζομένων Βενιζέλειου Νοσοκομείου, του Συλλόγου 
Εργαζομένων Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας Κρήτης, του 
Συλλόγου Φοιτητών Ιατρικής Σχολής Πανεπιστημίου Κρήτης 
και της Τριμελούς Επιτροπής Γιατρών ΠαΓΝΗ.

Κατά τη σύσκεψη έγινε αναφορά στα κοινά προβλήματα και 
τις χρόνιες ελλείψεις των δημόσιων δομών Υγείας της 7ης Υ
ΠΕ, που είναι συνέπεια της διαχρονικής κρατικής υποχρημα- 
τοδότησης της Υγείας. Επισημάνθηκαν ιδιαίτερα η σοβαρή υ- 
ποστελέχωση, η επέκταση των «ελαστικών» σχέσεων εργασί
ας, η υποβαθμισμένη Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας (ΠΦΥ), 
καθώς και το περαιτέρω τσάκισμα του δημόσιου συστήματος 
Υγείας που ετοιμάζεται με το νέο νομοσχέδιο της κυβέρνη
σης, με κατάργηση της μόνιμης και αποκλειστικής εργασίας 
των γιατρών καί τη μεγαλύτερη υποβάθμιση των πτυχίων των

νέων γιατρών.
Οι εκπρόσωποι των εργαζόμενων υγειονομικών που συμ

μετείχαν στη σύσκεψη συμφώνησαν στα αιτήματα για άμε
σες προσλήψεις μόνιμου προσωπικού, για μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων, επιστροφή των συναδέλφων που είναι σε α
ναστολή, ενίσχυση της ΠΦΥ, ένταξη στα ΒΑΕ όλων όσοι ερ
γάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες, αυξήσεις μισθών, καμία υ- 
ποβάθμιση των πτυχίων των νέων ιατρών.

Αποφασίστηκε να οργανωθούν ταυτόχρονες Γενικές Συνε
λεύσεις στις δομές Υγείας της πόλης του Ηρακλείου, αλλά και 
να δοθεί κοινή συνέντευξη Τύπου τη Δευτέρα 17 Οκτώβρη. Ε
πίσης, εκτός από τη συμμετοχή στην πανυγειονομική απεργία, 
με συγκέντρωση διαμαρτυρίας στις 12 μ. στην πλατεία Λιοντα- 
ριών, να οργανωθεί απογευματινό συλλαλητήριο για την Υγεία 
το επόμενο διάστημα, όπως και η συμμετοχή στην 24ωρη πα- 
νεργατική απ,εργία στις 9 Νοέμβρη.

Να καλυφθούν τα κενά στην Παιδιατρική 
κλινική του ΓΝ Κοζάνης

Την άμεση προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων 
της Παιδιατρικής κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου Κοζάνης 
με κατεπείγουσες διαδικασίες απαιτεί η Ενωση Ιατρών Νοσο
κομείων και Κέντρων Υγείας Δυτικής Μακεδονίας (ΕΙΝΔΥΜ).

Είναι χαρακτηριστικό ότι στο ΓΝ Κοζάνης υπηρετεί μόλις έ
νας μόνιμος Επιμελητής Β’ από τις 5 οργανικές θέσεις που υ
πάρχουν, ενώ τα δύο τελευταία χρόνια έχουν φύγει 4 παιδί
ατροι από το Νοσοκομείο και δεν προκηρύχθηκε ποτέ κα
μία θέση έκτοτε.

Καταγγέλλοντας παράλληλα «την ολιγωρία των διοικούντων 
το Νοσοκομείο Κοζάνης και την 3η ΥΠΕ», η ΕΙΝΔΥΜ σημει
ώνει μεταξύ άλλων στην ανακοίνωσή της: «Τι περιμένουν; Να 
πεθάνει κάποιο παιδί από ιατρικό λάθος λόγω εξουθένωσης 
των συναδέλφων; (...) θα μετακινήσουν συναδέλφους σαν πε- 
ριοδεύοντα θίασο, οι οποίοι φυσικά δεν θα έχουν την ευθύ
νη της όλης νοσηλείας των παιδιών που θα μετακυλίεται πά
λι στους δύο συναδέλφους; Ή μήπως θα στείλουν “εντέλλε- 
σθε" στους δύο συναδέλφους υποχρεώνοντάς τους να μεί
νουν από μισό μήνα ο καθένας, μη δίνοντάς τους και την ά
δεια που δικαιούνται;».

82 κρούσματα ευλογιάς 
των πιθήκων στη χώρα

Στην Ευρώπη, μέχρι τις 11 Οκτώβρη 2022 καταγράφη- 
καν 24.973 κρούσματα της ευλογιάς των πιθήκων σε 45 
διαφορετικές χώρες. Στην Ελλάδα, ο συνολικός αριθμός 
των εργαστηριακά επιβεβαιωμένων κρουσμάτων από την 
έναρξη της καταγραφής ανέρχεται σε 82 (όλοι άνδρες, 
διάμεση ηλικία: 37 έτη), εκ των οποίων 23 ανέφεραν τα
ξίδι στο εξωτερικό εντός του χρόνου επώασης της νό
σου (28%). Τα καταγεγραμμένα εργαστηριακά επιβεβαι
ωμένα κρούσματα έχουν ήδη αναρρώσει ή αναρρώνουν 
σε γενικά καλή κλινική κατάσταση.
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1  Υποφέρουν οι παθολογικές κλινικές,
διαμαρτύρονται οι γιατροί

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

447.12 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Υποφέρουν οι παθολογικές κλινικές, 
διαμαρτύρονται οι γιατροί

Εικόνεβ αλλά και σχέδιο διάλυσηβ περιγράφουν οι παθολόγοι

Στην υποστελέχωση των 
παθολογικών κλινικών των νο
σοκομείων Χανιών, Ρέθυμνου 
και ν. Λαισθίου αλλά και στις 
δραματικές συνθήκες εργα- 
σίαςτουςαναφέρονται οι πα
θολόγοι, τονίζοντας μεταξύ 
άλλων ότι λειτουργούν με 
σχεδόν το μισό προσωπικό. 
Η εικόνα
με αριθμούς________

Σύμφωνα με την ανακοί
νωση, "η κατάσταση των πα
θολογικών κλινικών των νο
σοκομείων της Κρήτης (με 
εξαίρεση το Π ΑΓΝΗ) είναι 
πολύ άσχημη. Στο Ρέθυμνο 
από τις 6 οργανικές θέσεις εί
ναι καλυμμένες οι 3. Στο Βενι- 
ζέλειο από τις 13 θέσεις που 
έχουν οι 2 κλινικές είναι κα
λυμμένες οι 11. Στον Άγιο Νι
κόλαο από τις 7 θέσεις είναι 
καλυμμένες οι 4. Στην Ιεράπε- 
τρα που έχει 4 οργανικές θέ
σεις, είναι καλυμμένη η 1. Στη 
Νεάπολη σε 2 οργανικές θέ
σεις υπηρετεί 1 παθολόγος, 
που είναι κοντά στη σύνταξη. 
Στα Χανιά από τις 12 οργανι

κές θέσεις των 2 κλινικών εί
ναι καλυμμένες οι 9. Δηλαδή 
σε σύνολο 44 θέσεων σε 
αυτά τα νοσοκομεία είναι κα
λυμμένες οι 32. Αν βάλεις και 
άδειες λόγω εγκυμοσύνης, 
συνταξιοδοτήσεις, μετακινή
σεις κλπ μένουν 26 ενεργοί 
παθολόγοι για 6 νοσηλευτικά 
ιδρύματα σε 8 παθολογικές 
κλινικές. Η υποστελέχωση 
που υπάρχει τα τελευταία 
χρόνια έχει φτάσει στο απρο
χώρητο με αποκορύφωμα 
τώρα να λειτουργούμε με

σχεδόν το μισό προσωπικό".
Όπως αναφέρεται, "στα 

περισσότερα νοσοκομεία τα 
εξωτερικό παθολογικό ια
τρεία έχουν κλείσει. Στο Ρέθυ
μνο δεν γίνονται εξωτερικά 
ιατρεία 3 χρόνια. Στο Βενιζέ- 
λειο έχουν κλείσει ειδικά και 
μη ιατρεία (Λιπιδαιμικό, Αν- 
τυπερτασικό, Ειδικών Λοιμώ
ξεων, Παθολογικό Β' Παθολο
γικής), ενώ μετά βίας 
παραμένει σε λειτουργία το 
ηπατολογικό ιατρείο με πολύ
μηνη αναμονή για ραντεβού.

Στα Χανια δεν γίνεται εξωτε
ρικό παθολογικό ιατρείο. 
Στον Άγιο Νικόλαο οι παθολό
γοι καλύπτουν όχι μόνο την 
covid αλλά και τους πνευμο- 
νολογικούς ασθενείς. Τα τε
λευταία χρόνια πάνω από 10 
συνάδελφοι παθολόγοι έχουν 
παραιτηθεί".
Υπάρχει σχέδιο 
διάλυσης__________

Οι παθολόγοι, που ζητούν 
ανατροπή της πολιτικής αυ
τής και μαζικές προσλήψεις, 
επισημαίνουν:

"Εμείς οι παθολόγοι των νο
σοκομείων της Κρήτης 
έχουμε καταλάβει ότι αυτή η 
κατάσταση δεν είναι τυχαία 
ούτε συγκυριακή. Η λύση της 
δεν είναι «θέμα διαχείρισης» 
και «σωστού management». 
Οι 24 παθολόγοι αυτών των 
κλινικών θα είναι 24 για 41 
θέσεις όπως και να τους κατα
νέμεις, όσο «λάστιχο» και να 
τους κάνεις, όσες κλινικές και 
αν συγχωνεύσεις. Το σχέδιο 
είναι σαφές. Ένα νοσοκομείο 
-«κόμβος» για όλη την περι

φέρεια και μικρά εφημεριακά 
κέντρα σε όλη την Κρήτη με 
αποδεκατισμένο δευτερο
βάθμιο και τριτοβάθμιο έργο, 
με κλειστά εξωτερικά ιατρεία, 
με αποδεκατισμένους οργανι
σμούς, με συγχωνεύσεις κλι
νικών, με ελάχιστους για
τρούς που θα τα κάνουν όλα 
στου «Κασίδη»το κεφάλι, και 
που θα πηγαινοφέρνουν με 
επισφαλείς συνθήκες τους 
ασθενείς στο ΠΑΓΝΗ. Ολό
κληρες πόλεις χωρίς τη δυνα
τότητα παρακολούθησης 
χρόνιων νοσημάτων. Εξειδι- 
κευμένοι γιατροί, ηπατολό- 
γοι, διαβητολόγοι, λοιμωξιο- 
λόγοι, που δεν θα μπορούν 
να προσφέρουν τις υπηρε
σίες τους στους πολίτες, γιατί 
θα κάνουν «επείγουσες» δου
λειές και δουλειές ανειδίκευ
του γιατρού. Και όλα αυτά 
έχουν κοινό παρονομαστή 
την απώλεια της δυνατότητας 
των πολιτών να έχουν αυτό 
που τους ανήκει. Ένα σύ
στημα υγείας δωρεάν, καθο
λικό με ποιοτικές παροχές".
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1  EYPI2A Στη Βουϋή το χιΒιάδες εκκρεμή χειρουργεία
στη δημόσια νοσοκομείο

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

202.98 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

EYPI2A
Στη Βουϋή το χιΒιάδες 
εκκρεμή χειρουργεία 
στη δημόσια νοσοκομείο
ΣΕ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ παρέμβαση 
αναφορικά με τα εκκρεμή χειρουργεία στα 
δημόσια νοσοκομεία, προχώρησαν 43 
βουλευτές ΓΥΡΙΖΑ Προοδευτική Συμμα- 
χία, καταθέτοντας σχετική ερώτηση προς 
τον Υπουργό Υγείας, με πρωτοβουλία του 
βουλευτή Ηρακλείου Σωκράτη Βαρδάκη. 
Παρά τις επανειλημμένες κοινοβουλευτι
κές μας παρεμβάσεις (26.11.21,18.01.22, 
14.07.22), απελπιστική εξακολουθεί να 
είναι η κατάσταση χιλιάδων ασθενών που 
περιμένουν να χειρουργηθούν, από 5-6 
μήνες έως και έναν χρόνο στα νοσοκο
μεία της Κρήτης, ευρισκόμενοι μάλιστα για 
μήνες σε λίστες αναμονής που μακραίνουν 
διαρκώς, ενώ η αδιαφορία του Υπουργεί
ου Υγείας είναι όχι μόνο προκλητική, αλλά 
και επικίνδυνη. Έως και σήμερα δεν έχει 
υπάρξει κάποια λύση, πέραν από αόρι
στες υποσχέσεις για προσλήψεις, με την 
πιο πρόσφατη Κοινοβουλευτική Ερώτη
ση του κ. Βαρδάκη προς τον Υπουργό τον 
περασμένο Ιούλιο να παραμένει αναπά
ντητη. Η συνειδητή κυβερνητική επιλο
γή να οδηγήσει στη διάλυση τη δημόσια 
υγεία, με την υποστελέχωση των νοσοκο
μείων, με τις ελλείψεις σε προσωπικό να 
έχουν πάρει τρομακτικές διαστάσεις, με τις 
παραιτήσεις υγειονομικών να είναι πλέον 
καθημερινό φαινόμενο, έχουν δημιουργή
σει μία εκρηκτική κατάσταση στα νοσοκο
μεία, η οποία εντάθηκε λόγω της αναστολής 
εργασίας του υγειονομικού προσωπικού.

Γενική αναισθησία
Σύμφωνα με τους εκπροσώπους των εργα
ζομένων και με τα πρόσφατα δημοσιεύ
ματα, μόνο στα Πανεπιστημιακό Γενι
κό Νοσοκομείο Ηρακλείου (ΠΑ.Γ.Ν.Η.) 
εκκρεμούν πάνω από 6.000 χειρουργεία 
που απαιτούν γενική αναισθησία, ενώ 
σε επίπεδο Κρήτης τα εκκρεμή χειρουρ
γεία στα δημόσια νοσοκομεία αγγίζουν 
τα 13.000! «Υγεία για λίγους και έχοντες 
ονειρεύονται στο Υπουργείο Υγείας. Με 
έντεχνο τρόπο απομακρύνουν ασφαλι
σμένους από το ΕΣΥ, που χρήζουν άμε
σων ιατρικών πράξεων, προς τον ιδιω
τικό τομέα. Δε γνωρίζουν τα κόστη επέμ
βασης και νοσηλείας σε ιδιωτικές κλινι
κές; Ή δεν τους αφορά; Το πρόβλημα με 
τα χιλιάδες εκκρεμή χειρουργεία είναι 
πλέον εκτός ελέγχου και οι ασθενείς σε 
απόγνωση. Ζητάμε την άμεση επίλυση του 
προβλήματος» υπογράμμισε ο κ. Βαρδά- 
κης. Δεδομένων των παραπάνω οι ερω- 
τώντες βουλευτές ζητούν από τον Αρμό
διο Υπουργό να ενημερωθούν σε ποιες 
άμεσες ενέργειες θα προβεί με σκοπό τη 
διευθέτηση του ζητήματος των χιλιάδων 
χειρουργείων που εκκρεμούν στα δημό
σια νοσοκομεία, ώστε να μην αναγκάζο
νται οι ασθενείς που είναι στις λίστες να 
καλύπτουν υπέρογκα νοσήλια ιδιωτικών 
κλινικών για να χειρουργηθούν εγκαίρως 
και εάν προτίθεται να προχωρήσει στην 
άμεση δρομολόγηση των μόνιμων προ
σλήψεων που έχουν εξαγγελθεί. Τέλος, 
καλούν τον Υπουργό να σταματήσει η 
«αποψίλωση» τμημάτων των νοσοκομεί
ων, προκειμένου να καλυφθούν οι ανά
γκες που υπάρχουν.
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1  «Στενάζουν» οι Παθολογικές
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1061.58
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Σιευάζουυ» οι Παθολογικές
■ Μόλις 26 ενεργοί παθολόγοι σε έξι νοσοκομεία της Κρήτης 
Στα όρια της κατάρρευσης οι γιατροί, που εκπέμπουν σήμα κινδύνου

SOS εκπέμπουν οι παθολόγοι έξι νοσοκομείων της Κρήτης που έχουν μείνει με το μισό προσωπικό.

Στα όριά τους έχουν φτάσει, λόγω υποστε- 
λέχωσης, οι Παθολογικές Κλινικές έξι νο
σοκομείων της Κρήτης (ηλην Π ΑΓΝΗ), οι 
γιατροί των οποίων χτυπούντο “καμπανά
κι” του κινδύνου, αφού, όπως λένε, έχουν 
φτάσει εξαιτίας των ωραρίων- “λάστιχο” 
και την περικοπή ρεπό και αδειών στα πρό
θυρα της κατάρρευσης. Είναι χαρακτηρι
στικό πως τα τελευταία χρόνια έχουν πα
ραιτηθεί 10 παθολόγοι, με αποτέλεσμα σή
μερα να είναι ενεργοί - σε σύνολο 44 θέσε
ων-μόλις 26!

Σ
υγκεκριμένα, με ανακοίνωσή τους οι Παθο
λογικές Κλινικές των Νοσοκομείων Χανίων, 
Ρεθύμνου και Λασιθίου εκπέμπουν SOS, α- 
ναφέροντας μεταξύ άλλων τα εξής:

«Η κατάσταση των Παθολογικών Κλινικών των 
νοσοκομείων της Κρήτης (με εξαίρεση το ΠΑΓΝΗ) 
είναι πολύ άσχημη.
-Στο Ρέθυμνο, απότις 6 οργανικές θέσεις, είναι κα- 

λυμμένες οι 3.
-Στο Βενιζέλειο, απότις 13 θέσεις που έχουν οι δύ

ο κλινικές, είναι καλυμμένες οι 11.
- Στον Άγιο Νικόλαο, από τις 7 θέσεις, είναι καλυμ

μένες οι 4.
- Στην Ιεράπετρα, που έχει 4 οργανικές θέσεις, εί

ναι καλυμμένη η 1.
- Στη Νεάπολη, σε 2 οργανικές θέσεις υπηρετεί 1 

παθολόγος, που είναι κοντά στη σύνταξη.
- Στα Χανιά, από τις 12 οργανικές θέσεις των δύο 

κλινικών, είναι καλυμμένες οι 9.
Δηλαδή, σε σύνολο 44 θέσεων σε αυτά τα νοσοκο

μεία, είναι καλυμμένες οι 32. Αν βάλει κανείς και ά
δειες λόγω εγκυμοσύνης, συνταξιοδοτήσεις, μετα
κινήσεις κ.λπ., μένουν 26 ενεργοί παθολόγοι για 6 
νοσηλευτικά ιδρύματα σε 8 Παθολογικές Κλινικές. 
Η υποστελέχωση που υπάρχει τα τελευταία χρό
νια έχει φτάσει στο απροχώρητο, με αποκορύφω
μα τώρα να λειτουργούμε με σχεδόν το μισό προ
σωπικό.
Οι ελάχιστοι παθολόγοι έχουν σηκώσει το μεγα

λύτερο βάρος των κλινικών COVID και καλούνται 
να βουλώνουν όποιες "τρύπες" υπάρχουν, στατμή- 
ματα των επειγόντων, στα ογκολογικά τμήματα και 
στις διακομιδές διασωληνωμένων ασθενών, ενώ 
πραγματοποιούν έναν απίστευτο αριθμό εφημερι
ών (από 8 και πάνω), προκειμένου να καλυφθούν 
τα προγράμματα.
Στα περισσότερα νοσοκομεία τα εξωτερικά πα

θολογικά ιατρεία έχουν κλείσει. Στο Ρέθυμνο δε γί
νονται εξωτερικά ιατρεία 3 χρόνια. Στο Βενιζέλει- 
ο έχουν κλείσει ειδικά και μη ιατρεία (Λιπιδαιμικό, 
Αντι-υπερτασικό, Ειδικών Λοιμώξεων, Παθολογι
κό Β' Παθολογικής), ενώ μετά βίας παραμένει σε 
λειτουργία το Ηπατολογικό Ιατρείο με πολύμηνη α
ναμονή για ραντεβού. Στα Χανιά δε γίνεται εξωτερι
κό παθολογικό ιατρείο. Στον Άγιο Νικόλαο οι παθο
λόγοι καλύπτουν όχι μόνο την COVID, αλλά καιτους 
πνευμονολογικούς ασθενείς. Τα τελευταία χρόνια 
πάνω από 10 συνάδελφοι παθολόγοι έχουν παραι
τηθεί.
Μέχρι τώρα τα κενά στα προγράμματα εφημέ- 

ρευσης καλύπτονταν με μετακινήσειςτων παθολό
γων από άλλους νομούς. Τώρα με αποδεκατισμέ- 
να όλα τα τμήματα αυτή - η ούτως ή άλλως προσω
ρινή - λύση δεν υπάρχει. Αντίθετα, εφαρμόζονται 
αυταρχικές πολιτικές. Τα "εντέλεσθε", η υπέρβαση 
του ασφαλούς ορίου εφημέρευσης, η περικοπή κα
νονικών αδειών, ρεπό, ειδικών αδειών και αδειών 
ανατροφής φαίνεται να είναι οι μόνες λύσεις που 
βρίσκονται πλέον από τις διοικήσεις.
Και σε όλα αυτά έχει προστεθεί η κοροϊδία της ε

νίσχυσης των εφημεριών μας... Η "επιβράβευση" 
που μας έχει στερήσει εδώ και 10 μήνες από 300 έ
ως 500 ευρώ τον μήνα, γιατί μας κόψανε τα χρήμα
τα που θα μας δώσουν ενισχυμένα όταν βρεθεί το 
κονδύλι.
Οι θέσεις που προκηρύσσονται ακόμα και στον α

νώτατο βαθμό βγαίνουν άγονες, διότι οι συνθήκες

εργασίας είναι άθλιες.
Ποιος θα έρθει σε μια κλινική που:
• Έχει απωλέσει (ή βρίσκεται στον δρόμο) τον 

δευτεροβάθμιο ή τριτοβάθμιο χαρακτήρα της;
• Θα κάνει 8 εφημερίες;
• Δεθαμπορείναπάρειάδειαή ρεπό;
• Δε θα μπορεί να παρακολουθήσει καμία επιστη

μονική ή εκπαιδευτική δραστηριότητα;
• Θα πρέπει να κάνει δουλειά ειδικευόμενου σε 

πολλές περιπτώσεις;
• Θα πρέπει να διεκπεραιώνει καθημερινά μια τε

ράστια γραφειοκρατία, που έχει να κάνει με τη σύ
νταξη ηλεκτρονικού φακέλου και τα DRG, τις θεω
ρήσεις φαρμάκων υψηλού κόστους, τη συμμετοχή 
σε υγειονομικές επιτροπές ή στα εμβολιαστικά κέ
ντρα;

• Θα βουλώνει όποια "τρύπα" προκύψει με το 
π ρόσχη μα της έκτακτης ανάγκης;
• Θα υπάρχει κίνδυνος να μετακινηθεί σε άλλο νο

μό;
• Δε θα μπορεί να επιβιώσει με τον μισθό του;
• Δε θα πληρώνεταιτις εφημερίες που κάνει;
Εμείς οι παθολόγοι των νοσοκομείων της Κρήτης

έχουμε καταλάβει ότι αυτή η κατάσταση δεν είναι 
τυχαία ούτε συγκυριακή. Η λύση της δεν είναι "θέ
μα διαχείρισης" και "σωστού management". Οι 24 
παθολόγοι αυτών των κλινικών θα είναι 24 για 41 
θέσειςόπωςκαινατουςκατανείμεις,όσο "λάστιχο" 
και να τους κάνεις, όσες κλινικές και αν συγχωνεύ
σεις. Το σχέδιο είναι σαφές. Ένα νοσοκομείο- "κόμ
βος" για όλη την περιφέρεια και μικρά εφημερια- 
κά κέντρα σε όλη την Κρήτη με αποδεκατισμένο

δευτεροβάθμιο και τριτοβάθμιο έργο, με κλειστά 
εξωτερικά ιατρεία, με αποδεκατισμένους οργανι
σμούς, με συγχωνεύσεις κλινικών, με ελάχιστους 
γιατρούς που θα τα κάνουν όλα στου "Κασίδη" το 
κεφάλι, και που θα πηγαινοφέρνουν με επισφα
λείς συνθήκες τους ασθενείς στο ΠΑΓΝΗ. Ολόκλη
ρες πόλεις χωρίς τη δυνατότητα παρακολούθησης 
χρόνιων νοσημάτων. Εξειδικευμένοι γιατροί, ηπα- 
τολόγοι, δ ια β ητολόγο ι, λοιμωξιολόγοι... που δε θα 
μπορούν να προσφέρουντιςυπηρεσίεςτουςστους 
πολίτες, γιατί θα κάνουν "επείγουσες" δουλειές και 
δουλειές ανειδίκευτου γιατρού. Και όλα αυτά έ
χουν κοινό παρονομαστή την απώλεια της δυνατό
τητας των πολιτών να έχουν αυτό που τους ανήκει. 
Ένα σύστημα υγείας δωρεάν, καθολικό με ποιοτι
κές παροχές...».

ΑΝΤΙ ΤΕΣΣΕΡΙΣ

Ένας μόλις παθολόγος στην Ιεράπετρα
Ημεθοδική-σκόπιμηαπαξίωσηκαιηεγκα- 

τάλειψη όλων των νοσοκομείων της Κρή
της, τα οποία λειτουργούν πλέον με λιγό
τερο από το μισό προσωπικό, από εκείνο 
που έχουν προβλέψει οι οργανισμοί τους, 
έχει οδηγήσει τη δημόσια υγεία σε μια κα- 
τάστασηπουεξαναγκάζειόσουςέχουνχρή- 
ματα να προσφεύγουν στις ιδιωτικές κλινι
κές, ενώ εκείνους που δεν έχουν την οικο
νομική δυνατότητανα παραμελούντηνυγεία 
τους και να αφήνουν σοβαρές ασθένειες 
να εξελίσσονται, με ό,τι αυτό συνεπάγεται.

Κλασικό παράδειγμα πλήρους εγκατάλει
ψης είναι το Νοσοκομείο Ιεράπετρας, η βα
σικότερη κλινική του οποίου, δηλαδή η Πα
θολογική Κλινική, έχει μείνει μόνο με έναν 
παθολόγο, ενώ θα έπρεπε να έχει τέσσερις 
για να γίνονται όπως παλιά 30 εφημερίες

τον μήνα και να παραμένει πάντα ανοικτή 
και πλήρως στελεχωμένη με ιατρούς και 
νοσηλευτικό προσωπικό, για να μην τρέ
χουν οι εξυπηρετούμενοι πολίτες στα Νο
σοκομεία του Αγίου Νικολάου καιτου Ηρα
κλείου, που είναι πάντα γεμάτα από ασθε
νείς και ασφυκτιούν...

«Η Παθολογική Κλινική είναι το μέγιοτο 
θέμαπου αντιμετωπίζουμετατελευταίαχρό- 
νια. Χωρίς Παθολογική Κλινική είναι οαννα 
έχουμε οτρατό χωρίς πεζικό. Όλα τα μ οντέρ- 
να γερμανικά συστήματα αξιολόγησης των 
δομών υγείας ζητούν αριθμούς. Ένα νοσο
κομείο χωρίς Παθολογική Κλινική δεν μπο
ρεί να έχει αυτούς τους αριθμούς που ζη
τούν, αν δεν έχει μια σωστή και καλά στε
λεχωμένη Παθολογική Κλινική. Αυτό είναι 
που κυρίως ταλανίζει τα τελευταία χρόνια

το Νοσοκομείο της Ιεράπετρας, εκτός των 
άλλων κενών θέσεων ιατρών που υπολεί
πονται, για να μπορεί να λειτουργεί το νο
σηλευτικό ίδρυμα, έτσι ώστε να ανταπο- 
κρίνεται στις ανάγκες της Νοτιοανατολικής 
Κρήτης και του μεγάλου πληθυσμού που 
εξυπηρετεί. Σήμερα στην Παθολογική έχει 
μείνει ένας ιατρός, στην Καρδιολογική άλ
λος ένας, αναισθησιολόγος ένας, και ένας 
ακτινολόγος. Στα χαρτιά μπορεί να φαίνε
ται κάτι άλλο. Υπάρχει ιατρός που φαίνεται 
ότι υπηρετεί στην Ιεράπετρα αλλά υπηρετεί 
πραγματικά στον Άγιο Νικόλαο.
Άρα, μεένανπαθολόγο, η Παθολογική Κλι

νική μπορεί να εφημερεύει 7 με 8 ημέρες 
τον μήνα. Δεν έχουμε το δικαίωμα να ζη
τήσουμε από κανένα ιατρό να είναι 30 μέ- 
ρεςτονμήνα διαθέσιμος γιατο νοσοκομείο.

Η τεχνική της κλωνοποίησης που εφαρ
μόζεται, βάζοντας ταυτόχρονα έναν ιατρό 
σε 15 διαφορετικά πόστα, είναι σαν να μην 
έχουμε τελικά τίποτα. Η αναισθησιολόγος 
μας θέλουμε να είναι στον προεγχειρητικό 
έλεγχο, στη μεταχειρουργική φροντίδα, να 
είναι στις ανάγκες των τμημάτων, να υπο
δέχεται τα βαριά περιστατικά όλων των ει
δικοτήτων, να είναι και στο ασθενοφόρο 
που κάνει τις διακομιδές, και να είναι επί
σης διευθύντρια-υπεύθυνη της ΜΑΦ. Λέμε 
ένα ψέμα στον κόσμο. Ότι έχουμε ΜΑΦ και 
αναισθησιολόγους αλλά στην ουσία δεν 
έχουμε... έχουμε έναν για όλα», καταλήγει 
ο κ. Μαμαντόπουλος.

petasis@neakriti.gr

Νίκος Πετάσης
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1  Ριζικές αλλαγές στα Επείγοντα των νοσοκομείων
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 46 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

554.44 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Pizuces αλλαγές 
σια Επείγοντα 

ίων νοσοκομείων
Με 350 εκαι. ευρώ από ίο Ταμείο Ανάκαμψης χρημαιοδοιείιαι 
η αναδιαρρύθμιση και αναβάθμιση ίων νευραλγικών τμημάτων 

σε όλη m χώρα - Zioxos η βελτίωση των υπηρεσιών και 
η μείωση του χρόνου αναμονής των ασθενών

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

I Ετησίωε 
επισκέπτονται 
τα Επείγοντα 
περί τα τρία 
εκατ. πολίτεε, 
εκ των
οποίων οι δύο 
στουε τρειε 
χρειάζονται 
άμεση 
φροντίδα

Α
λλάζουν όλα στα Τμήματα 
Επειγόντων Περιστατικών 
(ΤΕΠ) των νοσοκομείων και 
των Κέντρων Υγείας της χώρας, με 

στόχο την καλύτερη και ποιοτικότερη 
εξυπηρέτηση των πολιτών. Ωστόσο, 
μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης, που 
εξασφαλίζει την αναγκαία ένεση 
ρευστού για τις δρομολογούμενες 
μεταρρυθμίσεις, έχει ήδη τεθεί σε 
λειτουργία το σχέδιο για την ανα- 
διαρρύθμιση και αναβάθμιση των 
νευραλγικών αυτών τμημάτων ανά 
την επικράτεια, ακολουθώντας τις 
σύγχρονες προδιαγραφές. Μάλιστα, 
το γεγονός πως για τον σκοπό αυ
τόν έχουν δεσμευθεί συνολικά 350 
εκατ. ευρώ αποδεικνύει πως το νέο... 
πρόσωπο των ΤΕΠ αποτελεί αναπό
σπαστο τμήμα του μεγαλόπνοου στοι
χήματος που θέλει τη δημιουργία ενός 
νέου ΕΣΥ που θα διασφαλίζει καλύτε
ρες υπηρεσίες για τον ασθενή αλλά 
και ευνοϊκότερο εργασιακό περιβάλ

λον για το υγειονομικό προσωπικό.
Αλλωστε, όποιος έχει επισκεφθεί 

τα ΤΕΠ (ιδίως κεντρικών νοσοκο
μείων ανά τη χώρα, που αποτελούν 
παραδοσιακά «πόλο έλξης» στις εφη
μερίες) είναι σχεδόν βέβαιο πως θα 
έχει έρθει αντιμέτωπος με εικόνες 
συγχρωτισμού (ασθενών και συνο
δών), με αποτέλεσμα τις πολύωρες 
αναμονές, που συχνά ξεπερνούν ακό
μα και τις επτά ώρες. Η δυσλειτουργία 
αυτή οφείλεται και στη «μη φιλική» 
διαρρύθμιση των χώρων, με αποτέ
λεσμα ο ασθενής να αναγκάζεται να 
μετακινείται από ιατρείο σε ιατρείο 
ή ακόμα και να πηγαίνει από το ένα 
κτίριο στο άλλο για να υποβληθεί στις 
απαραίτητες εξετάσεις, ενώ παράλ
ληλα δυσχεραίνεται και η προτεραι- 
οποίηση των περιστατικών ανάλογα 
με την κατάσταση της υγείας τους.

Δωρεέβ
Και όλα αυτά ενώ εκτιμάται ότι ετησί-

ως επισκέπτονται τα Επείγοντα περί 
τα 3 εκατομμύρια πολίτες, εκ των 
οποίων οι δύο στους τρεις χρειάζο
νται άμεση φροντίδα. Ενδεικπκά ανα- 
φέρεται ότι, προ πανδημίας, τα ΤΕΠ 
του «Ευαγγελισμού» υποδέχονταν σε 
κάθε εφημερία περί τους ϊ.000-1.500 
ασθενείς, ενώ το «Γ. Γεννηματάς» για 
το 202 Τ δέχθηκε 80.000 επισκέψεις 
και το πρώτο εξάμηνο του 2022 έχει 
δεχθεί 54.000 επισκέψεις.

Υπό το πρίσμα αυτό, τα εγκαίνια 
στις αρχές της εβδομάδας των ΤΕΠ 
του εν λόγω νοσοκομείου, με δωρεά 
του Κοινωφελούς Ιδρύματος «Ιωάννη 
Σ. Λάτση», αποτελεί ένα σημαντικό 
πρώτο βήμα προς την κατεύθυνση 
των αλλαγών. Αντίστοιχα, πραγματο
ποιείται και η κτιριακή αναβάθμιση 
στο Ασκληπιείο Βούλας, με αντίστοι
χη δωρεά από το Κοινωφελές Ιδρυμα 
«Αθανασίου και Μαρίνας Μαρτίνου». 
Εν τω μεταξύ, πρόσφατα ανακοινώ
θηκε πως εντάχθηκε στο Ταμείο Ανά
καμψης το έργο της αναμόρφωσης 
και επέκτασης των ΤΕΠ και του Νο
σοκομείου Λαμίας, ενώ στην πρώτη 
γραμμή βρίσκονται και τα νοσηλευ
τικά ιδρύματα της Βόρειας Ελλάδας. 
Πιο συγκεκριμένα, μέχρι το τέλος 
του 2022 αναμένεται να δημοπρατη- 
θούν τα ΤΕΠ στα πέντε από τα επτά 
νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης, με 
εξαίρεση το «Παπαγεωργίου» και το 
«Παπανικολάου». Παράλληλα όμως 
δρομολογείται και η εκπαίδευση του 
συνόλου των νέων γιατρών σε θέμα
τα Επείγουσας Ιατρικής αλλά και η 
πιστοποίηση όλων των εργαζομέ
νων που στελεχώνουν ήδη τις δομές 
αυτές, για τη διασφάλιση παροχής 
ποιοτικών υπηρεσιών.

Ερευνα
Είναι σημαντικό ωστόσο να υπογραμ
μιστεί πως, σύμφωνα με πρόσφατη 
έρευνα, οι καθυστερήσεις στα ΤΕΠ, 
δεδομένου ότι σε αυτά προσέρχονται 
οξέα και επείγοντα περιστατικά, τα 
οποία συχνά χρήζουν άμεσης εκτίμη
σης και διαχείρισης, μπορεί να έχει 
αρνητικές επιπτώσεις στην έκβαση 
του περιστατικού. Πιο συγκεκριμένα, 
αντίστοιχα προβλήματα παρατηρού
νται και σε νοσοκομεία εκτός των 
συνόρων καθώς, βάσει στοιχείων που 
δημοσιεύθηκαν στην ιατρική επιθεώ
ρηση «Emergency Medicine Journal» 
και εσηάζου ν στις δυσλειτουργίες του 
βρετανικού συστήματος, ο χρόνος 
αναμονής στα Επείγοντα φαίνεται 
να συσχετίζεται ακόμα και με αυξη
μένη θνησιμότητα. Μάλιστα, για τον 
λόγο αυτόν το βρετανικό σύστημα 
υγείας (NHS) ήδη από το 2004 έθε
σε ως στόχο την επίτευξη μέγιστου 
χρόνου αναμονής τις τέσσερις ώρες, 
που όμως έκτοτε στην πράξη συχνά 
καταστρατηγείται.



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ποιοι ανεμβολίαστοι θα επιστρέψουν
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

73.22 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ποιοι ανεμβολίασιοι 
θα επιστρέφουν

Ο υπουργία Υγείες είπε πωε τυχόν 
επιστροφή tous, άρα ανθρώπων που 
δεν πιστεύουν στην επιστήμη, «δεν 
αφορά πρωτίστωε tous γιατρούε και 
tous νοσηλευτέε, αλλά το διοικητικό 
προσωπικό». Συνεπώε ο υπουργόβ 
Υγείαε άφησε ανοικτό παράθυρο για 
διαχωρισμό των μη εμβολιασμένων 
ανάμεσα σε outo0s που υπηρετούν 
την επιστήμη και εκείνουε που anrlcjs 
προσφέρουν διοικητικέβ υπηρεσίεβ...



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στάση ΑΔΕΔΥ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

70.17 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στάση ΑΔΕΔΥ

Στάση εργασίαε για την επόμενη Πέ
μπτη 20 Οκτωβρίου από us 8 το πρωί 
έωε us 3 το μεσημέρι, ανακοίνωσε η 
ΑΔΕΔΥ για τουε εργαζόμενου5 σε φο- 
ρεί5 Υγείαε, προκειμένου να διευκο
λυνθούν να συμμετέχουν στην Πανυ- 
γειονομική απεργιακή κινητοποίηση 
τη5 ΠΟΕΔΗΝ. Ειδικότερα αφορά τουβ 
εργαζόμενουε σε: ΕΟΦ, ΕΟΠΥΥ, ΚΕ- 
ΘΕΑ, ΟΚΑΝΑ, Εθνικό Κέντρο Αιμοδο- 
oias, Κεντρική Υπηρεσία του υπουργεί
ου Υγεία5 και us Κεντριά Υπηρεσίεε 
των επτά Υγειονομικών Περιφερειών.
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